

Le Markandeya Mantra (aussi appelé le Maha Mrityunjaya Mantra, le Grand Mantra de la Victoire sur la Mort) est l'un des plus importants mantras de la tradition védique de l'Inde. Chanter ou écouter régulièrement ce mantra vous aidera à ouvrir les portes de la Guérison à tous les niveaux de l'Être : physique, mental, émotionnel et spirituel.

The Markandeya Mantra (also called Maha Mrityunjaya Mantra, the Great Death-Conquering Mantra) is one of the most significant mantra of the Indian Vedic tradition. Regular chanting of, or simply listening to this mantra has tremendous power and will help you to open the gates of Healing at the physical, mental, emotional and spiritual levels.

Traditionnel arrangé par / traditional arranged by
Produit par/produced by
Karen St-Laurent

Karen St-Laurent : *Voix/vocals, clavier/keyboards*

Pour plus d'informations concernant les kirtans et les ateliers donnés par Karen ou pour commander des disques :
For further information on Karen's kirtan and workshops or to order Cds :
info@atmayoga.biz www.atmayoga.biz

©2005 KSTL Music

Mandala : Loria loriacreation.com

OM
Trayumbakam Yajamahe
Sughandim Pusti Vardhanam
Urvarukamiva Bandhanam
Mrityor Mukshiya Mamritat

verset tiré de l'Ajurveda (entre 1400 et 1000 av. J-C)
verse from the Ajurveda (between 1400 and 1000 BC)

« Nous t'adorons Shiva le "trois-yeux-en-un". Tu es parfum de vie et apporte la prospérité. Comme la courge se sépare de sa tige lorsqu'elle est mûre, libère-nous de nos attachements et accorde-nous l'Immortalité.»

« We worship and adore you, O three-eyed one Shiva. You are the fragrance of life and increase prosperity. As in due time, the stem of the cucumber weakens, so free us from attachment and death, and do not withhold Immortality.»

Durée totale/total time : 77 minutes

Ce disque comporte 108 répétitions du mantra (mala).
This CD includes 108 repetitions of the mantra (mala).